
         Risskov 19/7 2015 

 

Til Vejforeningens generalforsamling den fre. 14/8 2015 

Vedrørende: Indkomne forslag til dagsordenen. 

 

Det er med glæde, at jeg konstaterer, at foreningen ser ud til at lande kloakeringsprojektet på en for 

os acceptabel måde. Bestyrelsen har lavet et flot stykke arbejde, som må have krævet megen tid.  De 

fortjener megen tak fra medlemmerne for vel udført arbejde.  Deres indsats viser, hvor vigtig 

foreningen er for os alle. Thi hvordan ville det være endt, hvis vi enkeltvis havde skullet konfrontere 

de store interesser, som er involverede. 

Jeg er derfor overrasket over i dagsordenen og indkaldelsen til generalforsamling at konstatere, at 

alle bestyrelsens medlemmer på nær en har valgt at træde ud af bestyrelsen enten ved ikke at stille 

op til nyvalg eller udenfor valg at nedlægge sit mandat. Der kan være mange rimelige private grunde 

hertil, men det kan også være en kollektiv nedlæggelse af bestyrelsesposterne i protest mod noget, 

som medlemmerne ikke kender til. 

Da foreningen som beskrevet ovenfor er væsentlig for os alle, vil jeg gerne: 

1.  spørge de afgående bestyrelsesmedlemmer, om der er rent personlige grunde til, at de ikke 

stiller op til genvalg efter så veludført arbejde, eller om der er foreningsforhold, som bør 

diskuteres ved denne generalforsamling. 

2. foreslå at dette punkt tages op før nyvalg til bestyrelsen. 
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